



[English Teaching Program] November 13, 2023 @Fuli Junior High School

Today, we guided seven international students to Fuli Junior High School in Xiangshan, Hsinchu, for the English teaching project titled 'Bring the World into the Classroom.'

This marks the second year of collaboration with this bilingual-taught school.

Our exchange students from Germany, Czech Republic, Austria, Belgium and Ukraine engaged in teaching basic English and sharing insights about their countries, cultures, and cities

We are delighted to be part of this initiative and anticipate future events!

#nycuoia

【英語教學計劃】2023年11月13日 @富里初中

今天,我們指導七位國際學生來到新竹香山富里初中,進行英語教學項目題為「Bring the World into the Classroom」。

這是與這所雙語教學學校合作的第二年。

我們來自德國、捷克、奧地利、比利時和烏克蘭的交換學生從事英語教學,並分享他們的國家、文化和城市的見解!

我們很高興能參與這項計畫,並且期待未來的活動!

#nycuoia

隱藏原文 · 為此翻譯評分

